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Protokół Nr II/10 
z dnia 10.12.2010 r. 

 
z sesji Rady Gminy Dobromierz, odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 
w Dobromierzu, pod przewodnictwem Danuty Świerk - przewodniczącej Rady. 
 
Sesja Rady rozpoczęła się o godz. 10.00 i trwała do godz. 11.00. 
 
W sesji uczestniczyło 14 radnych, nieobecny radny Zbigniew Patycki. Uczestniczyło 10 
sołtysów.  
 
Ponadto w sesji wzięli udział: Wójt Jerzy Ulbin, Sekretarz Gminy Bolesław Stochmal, Skarbnik 
Gminy Andrzej Poradowski oraz kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych gminy. 
 
Listy obecności stanowią zał. nr 1, 2,3 do protokołu. 
 
Ad.-1. 
Hymn Państwowy. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk otworzyła obrady II sesji Rady Gminy Dobromierz.  
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Następnie przywitała radych, sołtysów, kierowników referatów i jednostek 
organizacyjnych gminy. 
Zapytała, czy radni mają uwagi do przedłożonego porządku obrad? 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad zatwierdzono w  głosowaniu: 14 – radnych za, 1 – nieobecny. 
 
Ad.-2. 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego wójta. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie wyboru członków: 

a. Komisji Rewizyjnej, 
b. Komisji Budżetowej i Mienia Gminy, 
c. Komisji Socjalnej, 
d. Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie wyboru przewodniczących: 
a. Komisji Rewizyjnej, 
b. Komisji Budżetowej i Mienia Gminy, 
c. Komisji Socjalnej, 
d. Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dobromierz. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/266/10 Rady Gminy 

Dobromierz z dnia 27 października 2010 r. w sprawie stawek podatku od środków 
transportowych na 2011 rok. 

9. Informacja o wysokości stawek podatku rolnego i leśnego, przyjętych na 2011 rok. 
10. Interpelacje i wnioski radnych. 
11. Wolne wnioski, zapytania, informacje. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.-3. 
Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady został 
wyłożony do wglądu w Biurze Rady o czym pisemnie radni zostali poinformowani, nie 
wniesiono do niego żadnych uwag, stąd stwierdziła, iż został on przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.-4. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk przed przystąpieniem do ślubowania wójta Jerzego Ulbina 
poinformowała, że rota ślubowania może zostać uzupełniona sformułowaniem „Tak mi dopomóż 
Bóg.” Proszę Państwa o powstanie. 
-pan Jerzy Ulbin: „obejmując urząd Wójta Gminy Dobromierz uroczyście ślubuję, że dochowam 
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawował będę tylko dla dobra publicznego i 
pomyślności mieszkańców Gminy Dobromierz. Tak mi dopomóż Bóg.”  
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk stwierdziła, że pan Jerzy Ulbin złożył wobec Rady Gminy 
Dobromierz ślubowanie i objął urząd Wójta Gminy Dobromierz. 
-Radni, Sekretarz Gminy Bolesław Stochmal, Skarbnik Gminy Andrzej Poradowski wraz z 
Kierownik Referatu Organizacyjno - Prawnego Moniką Borysewicz oraz kierownikami jednostek 
organizacyjnych gminy i dyrektorami szkół złożyli gratulacje Wójtowi. 
-Wójt Gminy Dobromierz Jerzy Ulbin: „Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 
Państwo, w wyniku wyborów zostałem wybrany na Wójta Gminy Dobromierz, a tym dzisiejszym 
ślubowaniem ten urząd objąłem. W ślubowaniu stwierdzone było, że dochowam wierności prawu 
i takie działania deklaruję. Dbać będę również o dobro publiczne i pomyślość mieszkańców i to 
też jeszcze raz dzisiaj Państwu obiecuję. Jeżeli chodzi o dobro publiczne i pomyślność 
mieszkańców zrealizować to możemy na pewno poprzez zrównoważony rozwój całej gminy, 
wszystkich jej miejscowości poprzez odpowiednie inwestycje w tych miejscowościach, a są to na 
pewno kanalizacja, wodociągowanie, drogi, budowa, remonty świetlic wiejskich. Zrównoważony 
rozwój budżetowy to z kolei pozyskiwanie środków zewnętrznych do budżetu. Ciąży też na nas 
zrównoważony rozwój środowiskowy tak, abyśmy umiejętnie czerpali ze środowiska, z jego 
zasobów. Deklaruję szeroki dialog społeczny i duża tutaj rola pań i panów radnych, pań i panów 
sołtysów, abyśmy mogli oddolnie wyzwolić inicjatywę społeczną, ponieważ wspólna praca dla 
wspólnego dobra na pewno będzie bardziej owocna i z pożytkiem dla wszystkich. Dziękuję 
wszystkim za tak liczne przybycie na dzisiejszą sesję. Dziękuję bardzo.” 
 
Ad.-5. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy zostały utworzone kluby w Radzie? Jeżeli 
taki klub powstał to proszę o złożenie stosownego oświadczenia.  
Nie złożono żadnej deklaracji. 
Poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym w skład komisji rewizyjnej 
wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem radnych pełniących 
funkcję o których mowa w art. 19 ust. 1, czyli za wyjątkiem przewodniczącego Rady i 
wiceprzewodniczących Rady. 
Statut Gminy wskazuje, że w skład komisji stałych wchodzi nie więcej niż 5 radnych. Radny 
może być członkiem nie więcej niż w dwóch komisjach stałych. Radny może pełnić funkcję 
przewodniczącego lub zastępcy przewodniczącego tylko w jednej komisji stałej. 
Osoba, która będzie kandydowała na członka poszczególnej komisji, ewentualnie na 
przewodniczącego komisji zostaje wyłączona z głosowania we własnej sprawie.  
 
a) Wiceprzewodniczący Rady Leszek Sokalski zgłosił następujących radnych do Komisji 
Rewizyjnej: 
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Annę Szul, Aleksandrę Luks, Edwarda Rajcę, Agatę Ślęzak, Teresę Hałdaś, którzy wyrazili 
zgodę na kandydowanie. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy są jeszcze kandydatury do Komisji 
Rewizyjnej? 
Nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem proponowanego składu Komisji Rewizyjnej w osobach: 

1) Anna Szul – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła udziału 
w głosowaniu. 

2) Aleksandra Luks – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła 
udziału w głosowaniu. 

3) Edward Rajca – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął udziału 
w głosowaniu. 

4) Agata Ślęzak – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła 
udziału w głosowaniu. 

5) Teresa Hałdaś – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła 
udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr II/4/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
została podjęta. 
 
b) radna Agata Ślęzak zgłosiła następujących radnych do Komisji Budżetowej i Mienia Gminy: 
Mirosława Wojtowicza, Aleksandrę Luks, Annę Szul, Andrzeja Babiarza, Teodora Baloka, 
którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy są jeszcze kandydatury do Komisji 
Rewizyjnej? 
Nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem proponowanego składu Komisji Budżetowej i Mienia Gminy w osobach: 

1) Mirosław Wójtowicz – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

2) Aleksandra Luks – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła 
udziału w głosowaniu. 

3) Anna Szul – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła udziału 
w głosowaniu. 

4) Andrzej Babiarz – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

5) Teodor Balok – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął udziału 
w głosowaniu. 

Uchwała Nr II/5/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie powołania Komisji Budżetowej i 
Mienia Gminy została podjęta.  
 
c) radna Anna Szul zgłosiła następujących radnych do Komisji Socjalnej: Agatę Ślęzak, Janusza 
Zawadzkiego, Andrzeja Babiarza, Andrzeja Błaszczaka, Zbigniewa Patyckiego, którzy wyrazili 
zgodę na kandydowanie. Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poinformowała, że rozmawiała z 
radnym Zbigniewem Patyckim, który wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji 
Socjalnej i na tę okoliczność złożył stosowane oświadczenia na piśmie, które jest do wglądu. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy są jeszcze kandydatury do Komisji 
Socjalnej? 
Nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem proponowanego składu Komisji Socjalnej w osobach: 
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1)  Agata Ślęzak – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła 
udziału w głosowaniu. 

2) Janusz Zawadzki – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

3) Andrzej Babiarz – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął  
udziału w głosowaniu. 

4) Andrzej Błaszczak – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

5) Zbigniew Patycki – głosowało: 14 - radnych za, kandydat nie wziął udziału w 
głosowaniu i był nieobecny. 

Uchwała Nr II/6/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie powołania Komisji Socjalnej 
została podjęta. 
 
d) radna Aleksandra Luks zgłosiła następujących radnych do Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 
Ochrony Środowiska: Mirosława Wójtowicza, Edwarda Rajcę, Leszka Sokalskiego, Joannę 
Podkówkę, Marka Jaworskiego, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy są jeszcze kandydatury do Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska? 
Nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem proponowanego składu Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska                   
w osobach:  

1) Mirosław Wójtowicz – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

2) Edward Rajca – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął udziału 
w głosowaniu. 

3) Leszek Sokalski – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

4) Joanna Podkówka – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydatka nie wzięła 
udziału w głosowaniu. 

5) Marek Jaworski – głosowało: 13 - radnych za, 1 - nieobecny, kandydat nie wziął 
udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr II/7/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska została podjęta. 
 
Ad.-6. 
a) radna Anna Szul na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponowała kandydaturę radnej 
Aleksandry Luks, która wyraziła zgodę na kandydowania. 
 
Za wyborem radnej Aleksandry Luks na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało:                
13 – radnych za, 1 – nieobecny, kandydatka nie wzięła udziału w głosowaniu. 
Uchwała Nr II/8/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej została podjęta.  
 
b) radny Mirosław Wójtowicz na przewodniczącego Komisji Budżetowej i Mienia Gminy zgłosił 
kandydaturę radnej Anny Szul, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Za wyborem radnej Anny Szul na Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Mienia Gminy 
głosowało: 13 – radnych za, 1 – nieobecny, kandydatka nie wzięła udziału w głosowaniu. 
Uchwała Nr II/9/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 
Budżetowej i Mienia Gminy została podjęta. 
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c) radny Andrzej Babiarz na przewodniczącego Komisji Socjalnej zgłosił kandydaturę radnej 
Agaty Ślęzak, która wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Za wyborem radnej Agaty Ślęzak na Przewodniczącego Komisji Socjalnej głosowało:               
13 – radnych za, 1 – nieobecny, kandydatka nie wzięła udziału w głosowaniu.  
Uchwała Nr II/10/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Socjalnej została podjęta. 
 
d) radny Teodor Balok zgłosił na przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska kandydaturę radnego Edwarda Rajcy, który wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Za wyborem radnego Edwarda Rajcy na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                      
i Ochrony Środowiska głosowało: 13 – radnych, 1 – nieobecny, kandydat nie wziął udziału 
w głosowaniu. 
Uchwała Nr II/11/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska została podjęta. 
 
Ad.-7. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w 
sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dobromierz z zaproponowaną stawką wynagrodzenia. 
Zapytała, czy radni mają pytania, uwagi, albo inne propozycje do projektu uchwały? 
Pytań, uwag i propozycji nie zgłoszono.  
 
Za podjęciem Uchwały Nr II/12/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie wynagrodzenia 
Wójta Gminy Dobromierz głosowało: 13 – radnych za, 1 – wstrzymał się, 1 – nieobecny. 
Uchwała została podjęta.  
 
Ad.-8. 
-Skarbnik Gminy Andrzej Poradowski poinformował, że projekt uchwał w sprawie zmiany 
Uchwały Nr LVII/266/10 Rady Gminy Dobromierz z dnia 27 października 2010 r. w sprawie 
stawek podatku od środków transportowych zawiera zmianę stawki od środków transportu na 
2011 rok. W §1 pkt 9 litery b, tiret 3, gdzie wcześniej określono tę stawkę jako maksymalną w 
kwocie 1914 zł, dopuszczalna była stawka 1747 zł. W uzasadnieniu wyjaśnione jest, że jest to 
zwykła omyłka, którą popełnił pracownik wpisując stawkę w nieodpowiedniej pozycji. 
Regionalna Izba Obrachunkowa dopatrzyła się tej różnicy i wystosowała pismo w którym 
wnioskuje do rady gminy o naprawienie tego błędu. W gminie nie ma na ewidencji takiej 
przyczepy i nie ma sytuacji, gdzie zagrożona byłaby sprawa pobierania podatku od środków 
transportu. Jesteśmy zobowiązani do przedstawienia tej uchwały do Urzędu Wojewódzkiego 
celem jej publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 
projektu uchwały? 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem Uchwały Nr II/13/10 Rady Gminy Dobromierz w sprawie zmiany Uchwały 
Nr LVII/266/10 Rady Gminy Dobromierz z dnia 27 października 2010 r. w sprawie stawek 
podatku od środków transportowych na 2011 rok głosowało: 14 – radnych za,                       
1 – nieobecny. 
Uchwała została podjęta.  
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Ad.-9. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poinformowała, że radni otrzymali informację o 
wysokości stawek podatku rolnego i leśnego, przyjętych na 2011 rok, która nie podlega 
głosowaniu. 
-Skarbnik Gminy Andrzej Poradowski poinformował, że przedstawiona została radnym 
informacja w sprawie kształtowania się stawek w podatku rolnym i leśnym na rok 2011. Jest to 
informacja, która była również wzorem w roku 2009/2010, gdzie informowaliśmy Radę o 
wysokości tych stawek. Dzisiaj przedstawiamy wyliczenia, które informują o wysokości dochodu 
od osób prawnych i fizycznych z podatku rolnego i leśnego. Planowane dochody z tych 
podatków przy przyjęciu stawek na rok 2010 wynoszą 513.298 zł, a przy przyjęciu 
maksymalnych stawek przy których nie zachodzi potrzeba opracowania i redagowania uchwały 
Rady i jest to kwota 575.812 zł. Różnica w dochodach będzie dodatnia i wynosić będzie 62.514 
zł. Są to pieniądze, które będą nam potrzebne w roku 2011 na spłatę wcześniej zaciągniętych 
zobowiązań, żeby realizować zadania inwestycyjne o których będziemy Państwa informować.  
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy radni mają pytania, bądź uwagi do 
omawianej informacji? 
Pytań i uwag nie zgłoszono.   
 
Ad.-10. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poprosiła radcę prawnego o poinformowanie radnych w 
jaki sposób należy złożyć interpelacje, a w jaki wnioski i na czym one polegają.  
-radca prawny Halina Kamińska poinformowała, że kwestie interpelacji i zapytań uregulowane są 
w ustawie o samorządzie gminnym oraz Statucie Gminy Dobromierz w szczególności w §42 i 
43, gdzie wskazuje się, że pojęcie interpelacji i zapytań jest pojęciem niedookreślonym. 
Generalnie mówi się o tym, że interpelacje dotyczą spraw o zasadniczym znaczeniu dla danej 
gminy i ogółu mieszkańców. Natomiast zapytania kieruje się w konkretnych sprawach np. o 
określenie stanu faktycznego, sprawach indywidualnych, które są przez gminę lub pana Wójta 
załatwiane. Trudno jest podać konkretny przykład interpelacji, ale może ona np. dotyczyć sprawy 
wodociągowania, rozwoju na terenie gminy działalności kulturalnej, sportu, wysokości stawek 
podatku, to są sprawy dotyczące ogółu mieszkańców i nie jest to kwestia zindywidualizowana. 
Rada jest organem stanowiącym i kontrolnym. Statut przyznaje radnym w §42 i §43 określone 
uprawnienia. Zapytania możecie Państwo kierować w zakresie określonego stanu faktycznego, 
kiedy chcecie dowiedzieć się jak została załatwiona indywidualna sprawa np. sprzedaży działki 
gruntu. Taką odpowiedź Państwo otrzymają, jeżeli zapytanie nie narusza ustawy o ochronie 
danych osobowych, albo ta informacja jest informacją ogólną bez podania konkretnych danych, 
albo też dane te jako jednostka samorządu terytorialnego możemy podać, wtedy pan Wójt udziela 
odpowiedzi indywidualnie kierując ją do radnego, który takie zapytanie, wniosek, czy 
interpelację złożył. Interpelacja może być złożona indywidualnie przez każdego z Państwa 
radnych lub grupę radnych.  
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poprosiła o składanie interpelacji. 
Interpelacji nie złożono.  
 
Ad.-11. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poprosiła radcę prawnego o informację dotyczącą 
pierwszych oświadczeń majątkowych. 
-radca prawny Halina Kamińska poinformowała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
każdy z radnych ma obowiązek w ciągu 30 dni od daty złożenia ślubowania złożyć oświadczenie 
majątkowe. Jeżeli takie oświadczenia majątkowe nie zostanie złożone, wtedy pani 
Przewodnicząca wzywa radnego, który nie złożył oświadczenia do jego złożenia w 14 dniowym 
terminie. Jeżeli radny tego terminu nie dochowa wówczas mandat wygasa.   
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy radni chcą zgłosić wolne wnioski, zapytania 
informacje? 



 7

Wolnych wniosków, zapytań, informacji nie zgłoszono.  
-Wójt Jerzy Ulbin podziękował Wysokiej Radzie za podjęcie stosowanej uchwały w sprawie 
swojego wynagrodzenia. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk zapytała, czy sołtysi chcieli by zgłosić wnioski, zapytania, 
bądź informację? 
-sołtys Dobromierza Ryszard Rogowski zapytał, czy sołtysi mogliby otrzymywać projekty 
uchwał?  
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk odpowiedziała, że zastanowi się nad tym. 
-sołtys Szymanowa Stanisław Krynicki zapytał, czy można dowiedzieć się ile wynosić będzie 
wynagrodzenie wójta? Po sesji będą kombinacje i domysły. Zapytał, gdzie można zgłaszać 
wnioski, żeby pługi odśnieżające drogi odśnieżały z dołu go góry? Dziękuję kierownikowi 
Zakładu Obsługi Komunalnej w Dobromierzu, że tak nauczył swoich pracowników. Nie można 
wyjechać z dołu do góry, gdzie możemy tę sprawę zgłosić? 
-Wójt Jerzy Ulbin odpowiedział, że warunki mamy bardzo ciężkie, ale postara się jak najszybciej 
ustalić drogi, ponieważ część dróg jest gminnych, którymi zajmuje się Zakład Obsługi 
Komunalnej. Proszę reagować i zgłaszać to u sołtysów i u radnych. Co do dróg powiatowych i 
krajowych, wojewódzkich postaram się jak najszybciej ustalić do kogo można sprawę zgłaszać i 
podam numery telefonów. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poinformowała, że wynagrodzenie wójta to nie jest żadna 
tajemnica, jest to sprawa publiczna. Na dzisiejszym posiedzeniu przyjęliśmy, że pan Jerzy Ulbin 
będzie otrzymywał wynagrodzenie zasadnicze – 5.000,00 zł, dodatek funkcyjny – 1.700,00 zł, 
dodatek specjalny 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 2.010,00 zł. Jest to 
wynagrodzenie brutto. 
Razem jest to kwota 8.710,00 zł.  
-radny Marek Jaworski poinformował, żeby nie było nie porozumień, wynagrodzenie to jest 
sprawa jeszcze przed wyborami, jak było u Drąga. Całe wynagrodzenie poprzedniego wójta 
wynosiło 12.100,00 zł, obecnego wójta będzie około 10.000,00 zł, ponieważ dochodzi jeszcze 
20%, które dostanie za wysługę lat, tak samo jak otrzymywał poprzedni wójt za 30, czy 40 lat 
pracy otrzymywał 40%, to jest normalne. Jest różnicy około 2.000,00 zł między wynagrodzeniem 
poprzedniego wójta, a obecnego.  
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk poinformowała, że dodatek za wysługę lat wynosi 
maksymalnie 20% niezależnie od ilości przepracowanych lat.  
-Wójt Jerzy Ulbin poinformował, że pełne wynagrodzenie to jest 9.710,00 zł z dodatkiem 
stażowym, który przysługuje mi 20 % po przepracowaniu 26 lat pracy. Jest to o 2.390,00 zł mniej 
niż wynagrodzenie mojego poprzednika i jest to 20% w skali procentowej mniej. Sądzę, że w tej 
kwestii realizuję przedwyborcze deklaracje.  
-sołtys Bronowa Jan Wysoczański poinformował, że pochwala panią Wójt z poprzednich 
kadencji, ponieważ sołtysi siedzieli wspólnie z radnymi, dyskutowali i wiedzieli o co chodzi, a 
jak przyszliśmy do mieszkańców potrafiliśmy udzielić im stosownych informacji. W ubiegłej 
kadencji tak nie było, wracaliśmy do domu i nic nie wiedzieliśmy z sesji. Proszę panią 
Przewodniczącą, pana Wójta i nowo wybraną Radę, żeby pomyśleli nad tą sprawą, żebyśmy nie 
siedzieli jak kołki i nic nie wiedzieli. 
-Przewodnicząca Rady Danuta Świerk obiecała, że tę sprawę przemyśli i sprawa zostanie 
załatwiona. 
-radny Leszek Sokalski podziękował radnym, że wybrali go na wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy. „O sesjach poprzedniej kadencji można powiedzieć, że nie było współpracy ani wójta 
gminy, ani radnych gminy z sołtysami. Role Rad Sołeckich były zmarginalizowane, sołtysi nie 
byli informowani kompletnie o niczym. Stawiano plac zabaw, a sołtys nic nie wiedział. Nie 
dyskutowano z Radami Sołeckimi, czy ten plac na stać na gruncie obcym, czy gminnym, 
stawiano go żeby postawić. Za tym stołem prezydialnym siedziała radna i w jej wiosce przez 
cztery lata nic nie zrobiono. Dopiero w ostatnim okresie przed wyborami ruszyły prace 
porządkowe, zaczęto czyścić rzekę, kosić rowy, było wiadomo – to była kampania wyborcza. Nie 
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chodziło o to, żeby zrobić coś dla mieszkańców tylko, żeby się pokazać, że coś też się zrobiło w 
tej miejscowości. Sołtys stawał w obronie mieszkańców nie tylko u siebie w wiosce, to starano 
się go ukarać, jak coś zaczął mówić na sesjach to były próby ośmieszenia, że się przejęzycza. No 
i tak przebiegały nam te sesje. Jako sołtys to chciałbym powiedzieć, że na tej sali nie możemy 
kontynuować tego co było przez cztery ostatnie lata, bo to było bardzo złe. Myślę, że zarówno 
pracownicy gminy, kierownicy referatów, GOK-u, Zakładu Obsługi Komunalnej, jeżeli będą 
robić coś w danych miejscowościach to poinformują sołtysa niech chłop, czy kobieta wie, że ktoś 
tam będzie robił, a nie było takie udawanie. Nie można było pracować z ludźmi, którzy nie 
chcieli pracować. Jak mogłem z kimś współpracować skoro ktoś ze mną nie chciał. Myślę, że pan 
Wójt, pani Przewodnicząca i my jako radni będziemy współpracować z sołtysami z każdej wsi, 
bo radny nie jest przypisany tylko do swojej wsi, bo musi współpracować z innymi wsiami, z 
największą jaką jest Roztoka i innymi jakie mamy w naszej gminie.” 
 
Ad.-12.    
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady ogłosiła zamknięcie 
obrad II sesji Rady Gminy Dobromierz. 
 

 
Przewodnicząca Rady 
(-) Danuta Świerk 

 
 
Protokolant: Renata Jędrzejczyk  
Obsługa prawna: radca prawny Halina Kamińska 
 
 

 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


